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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 
op 5 februari 2021). 
 
De fractie WN erkent dat er voor veel delen van het sociaal domein lopende veranderingen en verbeteringen 
zijn. Reden om nu de focus te leggen op de jeugdzorg. Vooraf echter 3 vragen: 
 

a. Wanneer komen – buiten de jeugdzorg - welke uitvoeringsafspraken/contracten voor het sociale 
domein aan de orde in het verkeer tussen college en raad ? Wat is daarvoor het tijdspad? 

b. Welke specifieke beleidsvragen over het sociale domein (muv jeugdzorg) verwacht het college 
wanneer nader aan de raad voor te leggen? 

c. Wanneer komt de volgende voortgangsrapportage? Wordt dat eind juli 2021? 
 
Bij document 110-166, Jeugdhulp (waarbij de domeinbrede rapportage is betrokken) 
Vraag 1 

Naar aanleiding van de recente presentaties: welke specifieke beleidsvragen verwacht het college wanneer nog 

aan de raad voor te leggen over de jeugdzorg? 

 

Vraag 2 

Voorziet het college nog aanpassingen in de relevante regelingen/verordeningen ? En welke zaken kan dat 

betreffen? 

 

Vraag 3 

Hoe ziet het traject van “verlenen van een dienst” naar “betalen” er straks stapsgewijs uit? 

 

Vraag 4 

Wie houdt er hoe gestructureerd toezicht op het daadwerkelijk plaats vinden van de noodzakelijke 

dienstverlening? 

 

Vraag 5 

Hoe wordt geborgd, dat de afhankelijkheid van jongeren/gezinnen van hulpverlening zo kort mogelijk duurt? 

 

Vraag 6 

Hoe wordt de afstemming tussen “perspectiefplannen” en “ondersteuningsplannen passend onderwijs” 

gewaarborgd? 

 

Vraag 7 

Kan het plan voor de versterking van het jeugdteam ter kennisneming aan de raad worden overlegd? 



 

Vraag 8 

Wordt er na afronding van de bemoeienis met een jongere (gezin) na bv een jaar nagebeld om te horen hoe 

het gaat? En zo ja, wat voor beeld geeft dat globaal over de effectiviteit? En draagt een dergelijke aanpak bij 

aan het “klein houden” en beperking (van de intensiteit) van verdere hulpvragen? 

 

Vraag 9 

Kan worden verteld, wat er precies in een SPIC wordt vermeld, hoe het tot stand komt en hoe er mee te 

werken flexibiliteit en maatwerk mogelijk maakt ? Hoe worden nadelen van starheid als bij werken met DBC’s 

voorkomen? 

 

Vraag 10 

Wat wordt er bij werken met een SPIC in het tarief gestopt? Tijd per type behandelaar? Acties van 

zorgverleners? Arrangementonderdelen? Behandelduur? Normen per type probleem? Normen voor aantal 

betrokkenen (bv gezinsleden)? 

 

Vraag 11 

Wat voor aanpassingen in werken met de SPIC-aanpak zijn nu in te voeren en welke staan nog voor ogen? 

 

Vraag 12 

Gaat de komende set afspraken bepalingen omvatten, die “spelerswisselingen van hulpverleners” gedurende 

hulptrajecten tegen gaan? 

Vraag 13 
Gaat de voorgestelde aanpak er ook voor zorgen, dat er geen rekeningen voor werk t/m december na maart 
van het opvolgende jaar binnen komen ? En zo niet, hoe wordt dan gestuurd ter vermijding van dit type 
“tegenvallers”? 
 
Vraag 14 
Kan het college een gemotiveerde en  indicatief  gekwantificeerde verwachting geven van de ontwikkeling van 
de administratieve lasten voor Waterland? 
 
Bij document 110-167, Uitgangspunten Jeugdhulp 
Vraag 15 
Gesproken wordt over de segmenten, waarbij het streven is de hulp van de segment C naar B naar A te 
verlichten waar mogelijk. Zou dit streven niet moeten luiden “Van C, naar B, naar A, naar K(laar) ? Zie ook vraag 
5. 
 
Vraag 16 
Gesproken wordt over versterking van de lokaal verleende jeugdzorg. Context daarbij is in Waterland de 
ontwikkeling en personele invulling van de gemeentelijke organisatie. 
 
Hoeveel fte wordt daarvoor nu ingezet, en – ook gegeven de presentatie – hoe veel inhuur wordt daarvoor 
voorzien en hoe wordt de ontwikkeling van de beschikbare formatie ter vervanging daarvan (waar zinvol 
mogelijk; men denke aan expertise rond gedragswetenschap en schoolmaatschappelijk werk) ? Hoe ziet het 
pad naar besluitvorming daarover er uit en hoe het bijbehorende tijdpad ? 
 
Hieronder enkele vragen – 15-22 - die in de komende jaren het beleid kunnen helpen “ijken”. 
Vraag 17 
Hoeveel Waterlandse jeugdigen segment A waren  er in 2018, 2019, 2020 en hoe veel nu? 
 
Vraag 18  
Als 15 voor segment B. 
 
 



Vraag 19 
Als 15 voor segment C. 
 
Vraag 20 
Wat was de totale instroom in A+B+C ? En wat de totale uitstroom? 
 
Vraag 21 
Wat is het beeld over de “opstroom” van A naar C en wat is het beeld van de “afstroom” van C naar A naar 
K(laar)? 
 
Vraag 22 
Wat is de omvang van “recidive” bij hulpvraag voor jongeren? 


